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§9 

Redovisning av utredning gällande möjligheten att utveckla 

vuxenutbildningscampus i Stockholm 

AMN 2016-0197-01.05 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna 

förvaltningens redovisning av uppdraget och att skicka 

redovisningen till kommunstyrelsen för kännedom. 

 

Ärendet 

Kommunfullmäktige gav i budget 2016 arbetsmarknadsnämnden i 

uppdrag att, i dialog med utbildningsnämnden, utreda 

förutsättningarna för ett sammanhållet vuxencampus i staden. 

 

Den bilagda utredningen är arbetsmarknadsförvaltningens svar på 

uppdraget. 

 

Utredningens förslag bygger på att staden samlar vuxenutbildning i 

egen regi i två bärkraftiga noder i staden – i city och på 

Järvaområdet – och parallellt påbörjar en förnyelseresa av 

vuxenutbildningen.  

 

Förslaget till Campus City bygger på en samlokalisering och 

integrering av skolor i egen regi med en kärna av komvux inklusive 

sfi. Skolorna samlas i en verksamhet under en verksamhetschef. 

Eleverna får ett större samlat utbud av utbildning och möjlighet till 

mer individuellt anpassade studievägar.  

 

Genom förvaltningens partnerskap med näringslivet får eleverna 

stöd för att komma till jobb. Campuset ska präglas av öppenhet och 

utgöra en arena för myndigheter, branscher och högskolor med flera 

som eleverna behöver komma i kontakt med för att nå sina mål.  

 

Utredningen förespråkar att inrättandet av ett vuxencampus i city 

sker på Åsö Utbildningscenter. Detta då hyran för Åsö är betydligt 

lägre än vad motsvarande utbildningslokaler i city normalt kostar, 

även efter lokalanpassningar.   

 

Den totala kostnadsökningen för Campus City beräknas till mellan 

9 – 19 mnkr och består till största delen av kostnader för 

lokalanpassningar av Åsö Utbildningscenter. Förvaltningen har 

inlett en dialog med SISAB om behov av lokalanpassningar för ett 

campus på Åsö och form för finansiering.  
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Förslaget till Campus Järva bygger på en samlokalisering och 

integrering av sfi, grundläggande vuxenutbildning och 

arbetsmarknadsinsatser. Kostnadsökningarna för Campus Järva 

bedöms som små under förutsättning att investeringar i befintliga 

lokaler kan lösas ut. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

6 oktober 2016. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

och ledamoten Johan Fälldin (C) lämnade följande särskilda 

uttalande. 

Att samla den vuxenutbildning som staden driver i egen regi kan ha 

fördelar. Samtidigt bör det beaktas att ett ökat samarbete kring 

vuxenutbildningen i Stockholms län är eftersträvansvärt. Det är 

också något som Kommunförbundet Stockholms län fått i uppdrag 

av sina medlemmar att utreda vidare. Att bygga fast sig i en 

omfattande fysisk struktur kan försvåra en ökad samordning om inte 

hänsyn tas till den pågående processen inom KSL. 

 

Därtill är det angeläget att över tid stärka valfriheten inom 

vuxenutbildningen. En ökad valfrihet kan medföra betydande 

konsekvenser för lokalbehoven i ett längre perspektiv, liksom för 

behovet av flexibilitet och lösningar som är anpassade efter 

arbetsmarknadens behov av olika utbildningar. Också detta bör tas 

med i beräkningen i samband med det fortsatta arbetet med att se 

över lokaliseringen av stadens verksamheter. Det grundläggande är 

att vuxenutbildningen som kommer människor till del håller god 

kvalitet, finns i väl fungerande lokaler, och är tillgänglig för alla 

som behöver den. 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande 

ersättaryttrande. 

Att samla den vuxenutbildning som staden driver i egen regi kan ha 

fördelar. Samtidigt bör det beaktas att ett ökat samarbete kring 

vuxenutbildningen i Stockholms län är eftersträvansvärt. Det är 

också något som Kommunförbundet Stockholms län fått i uppdrag 
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av sina medlemmar att utreda vidare. Att bygga fast sig i en 

omfattande fysisk struktur kan försvåra en ökad samordning om inte 

hänsyn tas till den pågående processen inom KSL. 

 

Därtill är det angeläget att över tid stärka valfriheten inom 

vuxenutbildningen. En ökad valfrihet kan medföra betydande 

konsekvenser för lokalbehoven i ett längre perspektiv, liksom för 

behovet av flexibilitet och lösningar som är anpassade efter 

arbetsmarknadens behov av olika utbildningar. Också detta bör tas 

med i beräkningen i samband med det fortsatta arbetet med att se 

över lokaliseringen av stadens verksamheter. Det grundläggande är 

att vuxenutbildningen som kommer människor till del håller god 

kvalitet, finns i väl fungerande lokaler, och är tillgänglig för alla 

som behöver den. 

 


